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PROTOKÓŁ NR 0012.4.6.2021 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

 i Samorządu Terytorialnego  
w dniu  15 czerwca 2021r. 

 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 12.00 – 13.00 
 
 
 
Porządek obrad: 
 
 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
3. Sprawy bieżące. 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2021 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członków 
Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu miasta Jastrzębie-Zdrój za udział w 
działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez 
Państwową Straż Pożarną lub gminę,  

 
 
4. Wolne głosy i wnioski. 
 
5. Plan pracy Komisji na II półrocze 2021. 
 
6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 18 maja 2021r. 
 
7. Zakończenie posiedzenia. 
 
 
 
 
Ad.1.  
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa 
Publicznego i Samorządu Terytorialnego – Tadeusz Markiewicz.  
 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  
 
Ad.2.  
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  



2 
 

 
Ad.3. 
Sprawy bieżące. 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2021 rok 
 
Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Dariusz Holesz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 
 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu miasta Jastrzębie-Zdrój za udział w 
działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez 
Państwową Straż Pożarną lub gminę 

 
Projekt  uchwały omówił Grzegorz Osóbka – Komendant Straży Miejskiej. 
 
Jarosław Potępa 
W skali roku jaka to jest kwota? 
 
Grzegorz Osóbka 
Z góry nie jesteśmy w stanie oszacować.  
 
Jarosław Potępa 
Tego nie przewidzimy, natomiast pytam Skarbnika, jaka kwota w budżecie jest 
założona.  
 
Dariusz Holesz 
Kwota jest w planie finansowym Straży Miejskiej. 
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 
 
Grzegorz Osóbka 
Przekazuję kwotę, o którą pytał radny Jarosław Potępa. Zaplanowane na rok 
ubiegły było 14 943zł, wykonanie wynosiło 13 001zł.  
 
Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Tadeusz Markiewicz 
Mieszkańcy dopytują o koszenie traw, staramy się tłumaczyć, jednak wiele 
miejsc przy ulicach skrzyżowaniach wymaga koszenia dla bezpieczeństwa. 
Widoczność jest ograniczona.  
 
Jarosław Potępa 
Jest jedno miejsce przy Dworcu na ul. Sybiraków, wierzba, która tam się rozrosła 
całkowicie ogranicza widoczność. W pewnym miejscu jest zerowa, natomiast ruch 
tam jest spory. Z tego względu proszę o zwrócenie uwagi na to miejsce.  
 
 
 



3 
 

Urszula Sobik 
Podobny problem występuję u nas, zimą, gdy drzewa się ugną pod naporem 
śniegu, a posadzone są w granicy.  
 
Robert Cichowicz 
Podejście się trochę zmieniło, ten rok nas jednak zaskoczył tzn. maj, ze względu 
na warunki atmosferyczne wegetacja poszła bardzo do przodu, firmy miały 
rozpocząć koszenia. Codziennie pracownicy jeździli i wskazywali priorytetowe 
miejsca. Firmy sygnalizują bardzo duże problemy kadrowe, sprzęt się psuje, 
mają problemy z dokończeniem poszczególnych kwartałów.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Duży problem w mieście jest z bytowaniem osób bezdomnych w centrum miasta.  
 
Jarosław Potępa 
To nie może tak być, że tam nie ma działania prewencyjnego, w centrum 
naszego miasta nie mogą być bezdomni i załatwiać potrzeb fizjologicznych.  
 
Urszula Sobik 
Czy nasi Strażnicy miejscy sprawdzają kubły, czy jest na to podstawa? 
 
Grzegorz Osóbka 
Przepisy, które państwo przyjmowaliście w ramach uchwały Rady Miasta, 
przepisy ogólnopolskie, zobowiązują właścicieli nieruchomości do właściwego 
utrzymania, regularnego opróżniania, jest szereg wytycznych, które muszą być 
spełnione.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Naprzeciw TBS-u na os. VI, ten budynek i wrak, jest to teren gminny  
i spółdzielczy, jest to tak nieakceptowalne przez społeczność lokalną ten budynek 
i ten wrak. Jak ten wrak zniknie to być może właściciel rozbierze ten budynek. 
Czy są jakieś możliwości aby tę sprawę poruszyć.  
 
Grzegorz Osóbka 
My wraki usuwamy na bieżąco, pan doskonale wie, że działamy w granicach 
prawa.   
 
 
  
Ad.5. 
Plan pracy Komisji na II półrocze 2021. 
 
 
Ustalono następujący plan pracy na II półrocze 2021r.: 
 

wrzesień  

 
 

1. Posiedzenie wyjazdowe PGNiG Termika. 
2. Sprawy bieżące. 
 

 

październik 

1. Posiedzenie wyjazdowe Strażnica Jastrzębie 
Górne.  

2. Podatki i opłaty lokalne. 
3. Sprawy bieżące 
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listopad 

1. Posiedzenie wyjazdowe Schronisko dla 
zwierząt.  

2. Budżet Miasta na 2022r. 
3. Sprawy bieżące. 

grudzień 

 
 

1. Sprawy bieżące. 
2. Plan pracy na I półrocze 2022r. 

 

Stanowisko przyjęto jednogłośnie.  
 
 
Ad.6. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 18 maja 2021r. 
 
Protokół przyjęto jednogłośnie.  
 
 
Ad.7. 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji - Tadeusz Markiewicz podziękował wszystkim                        
za przybycie po czym zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk           
         

      Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego 
i Samorządu Terytorialnego 

Tadeusz Markiewicz 


